
Ministar Selaković očekuje susret Vučića i Bajdena do kraja godine 
četvrtak, 21. januar 2021.

Ministar spoljnih poslova Nikola Selaković izjavio je danas da je uveren da će do kraja godine
doći do bilateralnog susreta predsednika Vučića i novoizabranog predsednika SAD Džozefa
Bajdena.
Šef srpske diplomatije istakao je da to nije samo njegova želja i da je uveren da će do susreta
doći zahvaljujući jakim i ozbiljnim kontaktima koje je predsednik Vučić ostvario u prethodnim
godinama.
Takođe, Selaković je podsetio da je predsednik Vučić već ranije imao kontakte i veoma ozbiljan
i dobar odnos sa novoizabranim američkim predsednikom i da mu je uputio i čestitku, ali i da je
naš predstavnik, ambasador Marko Djurić, bio jedan od hiljadu ljudi koji je imao tu priliku da
prisustvuje samom činu inauguracije.
  „Pored mnogobrojnih članova predstavničkog doma, Kongresa, senatora, prijatelja, tu je bio i
ambasador Srbije. Mislim da je to za nas važno, da je to jedna važna poruka i samoj Srbiji, ali i
poruka Srbije Americi", rekao je šef srpske diplomatije za RTS.        Govoreći o mogućim
promenama u spoljnoj politici SAD, ministar Selaković je istakao da u administraciji predsednika
Bajdena ima ljudi koji su se bavili našim regionom i koji su dobri poznavaoci prilika, ali i da je u
ovom trenutku veoma teško govoriti o tome.
„Da li će se i kada će se SAD u svojoj spoljnopolitičkoj agendi osvrnuti i na naš region,
dopustimo da to vreme pokaže. Ako mogu da vas podsetim na rečenicu predsednika Vučića,
kada se sreo pre nekoliko godina sa gospodinom Bajdenom - rekao je da je to jedan od najbolje
pripremljenih i informisanih sagovornika sa kojima je imao prilike da razgovara, kada je u pitanju
naš region", naglasio je ministar.
Prema njegovim rečima, pored inauguracije novog predsednika SAD, prethodne dane na
spoljnopolitičkoj sceni obeležio je i izbor novog predsednika nemačke Hrišćansko –
demokratske unije (CDU) Armina Lašeta, koji je, kako je rekao, takođe poznanik i prijatelj našeg
predsednika od ranije i to je od velikog značaja za našu zemlju.
Takođe, Selaković ističe da je za potpredsednika CDU došao premijer pokrajine Hese Folker
Bufije, koji je isto tako dobar prijatelj našeg predsednika i čovek zahvaljujući kome je Lašet
došao na čelo CDU.
„Sa obojicom su razmenjene poruke, upućene čestitke i mislim da će to, s obzirom na ulogu i
značaj Nemačke na našu spoljnopolitičku poziciju, na našu poziciju u regionu, na rešavanje
nekih pitanja koja su od velikog značaja za Srbiju, biti veoma važno", istakao je ministar
Selaković.
Kada je reč o regionu, šef srpske diplomatije rekao je da je juče bio u poseti Bugarskoj i da su
naši odnosi sa tim susedom dobili novi oblik, zahvaljujući dobrim odnosima našeg predsednika
sa predsednikom Rumenom Radevim i posebno sa premijerom Bojkom Borisovim, te da se
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zaista vidi da odnosi, koji su nekada obilovali kontradiktornostima, danas imaju jednu novu
dinamiku.
Ministar ukazuje da to nije samo zbog završenog gasovoda „Balkanski tok", odnosno „Turski
tok", već i zbog kompletiranja autoputa od Beča do Istanbula.
„Na toj deonici koja ide iz Beograda, od kraja ove godine, kada Bugari završe nedostajući deo
od 17,4 km, od granice, odnosno od Kalotine do Dragomana, imaćemo autoput i putovanje od
Beograda do Sofije, do Istanbula, bez semafora – punim profilom autoputa", istakao je
Selaković.
Dodao je da je, pored „Balkanskog toka" i autoputa, veoma važna i gasna interkonekcija, koja
se delom finansira iz sredstava koje pruža EU, a koja će Srbiji omogućiti energetsku
diverzifikaciju i nabavku gasa iz drugih izvora.
Takođe, Selaković je ukazao da je bitna i modernizacija pruge Niš – Dimitrovgrad, što je
pokrenuto, te da će biti i modernizacija pruge od Beograda do Niša, gde će se ići brzim
vozovima, brzine oko 200 km/.
Šef srpske diplomatije naglasio je da Mađarska i Bugarska podržavaju proširenje EU i put
evropskih integracija Srbije, što su mu nedvosmisleno rekle kolege Sijarto i Zaharijeva prilikom
poseta Budimpešti i Sofiji.
Kako je dodao, Srbija ove godine nije otvorila nijedno poglavlje u pregovorima sa EU zbog
tehničkih pitanja, ali da uživa suštinsku podršku Mađarske i Bugarske po pitanju evrointegracija,
kao i da će ta podrška postojati i u budućnosti.
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